

SINO SUITES

CORPORATE PRIVILEGE 企業專屬禮遇



Enjoy complimentary round-trip limousine services for
new reservation from now until 31 Dec 2024
企業客戶由即日起至2024年12月31日預訂單位
即享免費來回轎車接送服務

For any enquiry, please feel free to contact us at
立即致電或電郵致

8107 0038 | ☎️ 📞 6396 7989 | leasingcs@sino.com

與租務團隊聯絡盡享專屬禮遇！

Terms and conditions: (1) This offer is entitled to new letting corporate client only, who commits a lease with a commencement date on or before 31 December 2024. (2) This offer is not eligible for extension, renewal leases or relocation cases. (3) This scheme cannot be used in conjunction with any other promotional offers. (4) The scheme is subject to change without prior notice and does not form part of an offer of contract; (5) Sino Real Estate Agency Limited reserves the right for the final decision.

條款及細則: (1) 本優惠只適用全新企業客戶於2024年12月31日前所簽署的新租約。(2) 本優惠不適用延期、續租或搬遷租戶。(3) 本優惠不可與其他促銷優惠同時使用。(4) 此優惠並不構成邀約及可隨時修改或刪除而不作另行通知。(5) 信和地產代理有限公司保留最終決定權。

SINO SUITES

the
CAMPHORA
TSIM SHA TSUI

the
GAGE
CENTRAL

the
HILLSIDE
WAN CHAI

the
HUMPHREYS
TSIM SHA TSUI

the
JOHNSTON
WAN CHAI

the
STAUNTON
CENTRAL

the
VENTRIS
HAPPY VALLEY

www.sinosuites.com.hk

📱 [sinosuites](https://www.instagram.com/sinosuites)